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                        Randi Fechtenburg 
                         Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 |  randi.fechtenburg@skolekom.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
9.12.17  
kl. 14.00-17.00 

Mødested:  
Hos Randi 
Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 
 
 Deltagere: Randi, AG, Trine, Tue, Gitte, Jan, Christian 

Afbud: Kathrine, Åse, René, Peter,  

Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning Referat: 

1 Tovholderopgaver, se ref. 24. okt.- O Til hjemmesiden rettelser - Idrætsnetværk Assens kommune ved Trine. Ved Gitte skal 
Kredsfinalestævner atletik og basket sættes udenfor parentesen så det ikke ligner at det er 
Nordfyn. Der er også Volley for 8. årg. OG atletik for 6. årg. samt kredsfinale basket 8. årg. OG 
atletik 7. årg. 
Stefan Tingkærskolen og Gitte Sletten skole afprøver de nye høvdingeboldstævne regler i den 
almindelige idrætsundervisning. 
På Tallerupskolen har de spillet med to forskellige hold et i hvert sæt med stor succes. 
Randi afventer udspil vedr. datoerne. 
Tue kommer ikke til rep.mødet derfor flytte destinationen – Jan booke Ullerslev.  
AG rettelser til årshjulet. Peter har du kontaktet Hanne Bundgaaard Fruens Bøge tennisklub?? 

2 Post- O 
 
 
 

Randi sender det videre der kommer på konferencen.  
Vi skal huske at læse dem og melde tilbage til Randi. 
De stævne ansvarlige skal følge op på deres aktiviteter/stævner. 

mailto:randi.fechtenburg@skolekom.dk
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3 Økonomi- O 
 

Medlemsskoler, hvordan ser det ud? Opkrævning sendes ud til skolerne. 
Peter har styr på telefonpenge de bliver udbetalt til alle. Han sender kontingent opkrævning ud til 
alle skolerne i samarbejde med Randi. 

4  Orientering fra Kredsformandsmøde d. 3. nov.- O Generalsekretær nye forslag skal endelig bare komme frem i lyset. Regionale kredsmøder? Den 
sparkes til hjørne. (Måske skal møderne imellem kredsene have et andet afsæt – kreds udvikling 
så vi sikre vores afløsere – tænker andre organiseringer). 
Fremtiden kunne være et emne til vores sommermøde. Connie Bak - Kreds København – hvordan 
har de fået alle de unge ind? 
Weekendkurset og repræsentantskabsmødet slås sammen? Idrætslærernes Forum og 
weekendkurset ligger for tæt. Idrætslærernes Forum er altid ret fantastiske. Dansk skoleidræts 
weekendkurser skal have et fagligt isslet. 

5 Statistik – hvordan ser det ud? –Trine -O Trine har lagt en oversigt ind på konferencen. 
Randi, Rene, Jan og Gitte skal indberette statistik inden årsskiftet. 

6 Formandens beretning - O Alle skal skrive om deres aktiviteter og sende det til Randi inden 10. januar. 
Beretningen kører over kalenderåret. Husk meget gerne at sende billeder med. 

7 Rep.møde – hvordan ser bestyrelsen ud?  
Ønsker man at stille op? 

På valg er: 

• Randi Fechtenburg - ønsker genopstilling 

• Tue Friis, Tallerupskolen - ønsker genopstilling 

• Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole - ønsker genopstilling 

• Kathrine Kvist, Vestre Skole, Svendborg - ønsker genopstilling 

• Åse Limkilde, Brobyskolerne - ønsker genopstilling 

• Jan Bisgård, Vibeskolen - ønsker genopstilling 

• Christian Ditlevsen - ønsker genopstilling, som suppleant 

8 Afklaring om E-sport – D+B Vi havde en god snak om emnet. For os er det vigtigt at der også bliver en aktiv del, hvor pulsen 
kommer op – gerne noget, hvor den fysiske del kan bruges i spillet…. 
Tue arbejder på kontakten til Christian Lund og Marlene der har fingrene på pulsen. God 
fornemmelse af hvilke spil der findes og kan kobles til fysikken. Skiskydnings-elementerne kunne 
måske indtænkes. Aktivitetsludo? Måske skal eleverne i overbygningen inddrages i 
planlægningen/idéudviklingen. Hal, storskærm, computere og en masse elever…. godt netværk. 
Overwatch?  

9 Hjemmeside  
 

I gode gamle dage, havde vi en oversigt over aktiviteterne – som bare kan udskrives og hænges op 
på opslagstavlen. Dette ønsker vi igen. Kan måske opdateres 2 gange årligt, da der vil komme nye 
aktiviteter på i løbet af året. Kan den laves som pdf, så den er pæn at hænge op? 
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Kan vores aktiviteter gøres mere tydelige. Vi skal scrolle langt for at komme ned til vores 
aktiviteter. Mange kommer til at trykke på aktiviteter i bjælken øverst på siden og så ryger man 
ind i DS’s projekter. 
Vi vil gerne have kredsens aktiviteter synlige, når siden lukkes op? Er det muligt?  

10 Årshjul – O Tjek op på årshjulet. Næste møde 8/1 2018 

11 Siden sidst - O Tue: Håndbold – har været gode stævner. 450 deltagere. Lærere der er kede af at skulle dømme 
kampene selv.  Tue s egne piger gik ikke videre. I Odense måtte Kasper sige nej til hold på 
Kroggårdsskolen – mulighed for ekstra stævne i Ullerslev ved Jan næste skoleår. 
Jan: 450 til O-løbs dag og det blev kun dårligt vejr til sidst. Svanninge bakker. Nyborg 
Forårsfestival er ved at blive løbet i gang. Alle 7. klasserne skal deltage. Husk at få den lagt op på 
hjemmesiden. Gerne med påskriften om at det kun er 7. klasser fra Nyborg Kommune. Randi 
lægger skabelon på hjemmesiden. 
Trine: Udarbejdelse af statistik og kommende høvdingeboldstævne. 
Gitte: Kidsvolley Otterup sidst i oktober 2. årg. Spil i 2 haller. Basket stævne 1/12 
kredsfinalestævne 8.-9. årg. med deltagelse af nye skoler 6.-7. årg. 7/12. Boldstævne 4/12 Basket 
og fodbold Otterup for 7. årgang deltagelse fra 4 skoler – 2 haller. 
AG: Dansetræf 305 deltagere så en lille nedgang. 
Godt for den nye instruktørbesætning at der ikke var flere. Elite dans syd.  
Skolernes motionsdag på Årupskolen blev nytænkt. 3 arrangementer/forløb.  
1) løbe runder 2) hallerne 1. bog tennis 2. folkedans – de store tog ansvar for de små som de 
dansede med. Høvdingebold udenfor hallerne. 3) stafet ala DHL - 5 elever på hvert hold. 
Randi: Kidsvolley i Fraugde, Klostermark + to i Ringe (Kids og teen – foreningen dernede). 
Vandpolostævne – Første gang at det ikke var fuld booket. Rigtig gode instruktører. 
 
Høvdingebold stævner:  
Indledende: Årup, Rantzausminde, Sanderum, Marienlyst, Allested-Vejle, Ørsted og Otterup, 
Hvert stævne må sende 2 hold videre til kredsfinalestævnet den 13. marts 2018 i Dalumhallerne. 
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Evt. næste møde Skal vi udvide bestyrelsen for at kunne tilbyde flere aktiviteter fremadrettet. 

Julegaver? 😊 Skal vi have lavet et princip? Finde sportstøj til XX kroner, så vi selv bestemmer 
udseendet, men hvor der er fælles kredstryk. Markussens sport i Årup?  
Næste møde den 8/1-2018 mødes vi kl. 16.00 i Markussens sport Bredgade 38, 5560 Årup. 
Trine tager derned og laver en god aftale. 
Randi laver aftale med Alexander Danker om også at møde op. 

   

 


